
Zápisnica 
z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Krásna Lúka 

konaného dňa 12.08.2016 
___________________________________________________________________________ 
 
Prítomní:   Štefan Bujňák, starosta obce 

Poslanci :  Ing. Jana Kandráčová 

  Ing. Ján Štieber 

Ing. Dušan Matija 

Vladimír Bača 

Peter Kandráč 

Ing. Marcela Bujňáková 

           Ostatní: Ing. Terézia Kaperáková 

   JUDr. Mgr. Jozef Kušnír 

  

PROGRAM : 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Voľba zapisovateľa a  overovateľov zápisnice. 

3. Schválenie navrhovaného programu. 

4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia.  

5. Voľba hlavného kontrolóra obce. 

6. Nový ,,Sadzobník cien (služieb) - informácia. 

7. Oprava miestnych komunikácií a iné aktivity v obci – podanie správy.. 

8. Diskusia. 

9. Návrh na uznesenie. 

10. Záver. 

 
 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ otvoril Štefan Bujňák, starosta obce. Privítal všetkých prítomných. 
Starosta konštatoval, že počet prítomných poslancov je 7 a OZ je uznášania schopné. 
 
 
K bodu 2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Overovatelia zápisnice: Ing. Dušan Matija a Ing. Jozef Novysedlák 
Zapisovateľka: Ing. Marta Matiová 
 



 
Návrh na uznesenie č. 130: 

OZ schvaľuje: 

Overovateľov zápisnice: Ing. Dušan Matija a Ing. Jozef Novysedlák 
Zapisovateľa: Ing. Marta Matiová 
 
Hlasovanie: za: 7 poslanci - Ing. Jana Kandráčová,,  Vladimír Bača, Ing. Ján Štieber, Peter 

Kandráč, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Dušan Matija 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 3. Schválenie navrhovaného programu. 

  

Poslanci OZ schválili navrhovaný program.  

 

Hlasovanie: za program:  7 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Vladimír Bača, Peter 

Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Dušan Matija 

proti : 0 poslancov 

 

 
K bodu 4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia. 
 

Starosta obce predniesol uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ. Poslanci OZ berú na 

vedomie kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia a ukladajú starostovi obce 

zabezpečiť písomné vyjadrenie Vojenských lesov a majetkov k plánovanej výstavbe cesty pod 

Čiernou horou. 

 

Návrh na uznesenie č. 131: 

Poslanci OZ berú na vedomie kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. 

 

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Ing.Dušan Matija, Vladimír Bača, Peter 

Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Jozef Novysedlák 

proti : 0 poslancov 

 



Návrh na uznesenie č. 132: 

Poslanci OZ ukladajú starostovi obce zabezpečiť písomné vyjadrenie Vojenských lesov 

a majetkov SR ohľadom prehodnotenia účelu výstavby cesty popod Čiernu horu. 

 

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Ing.Dušan Matija, Vladimír Bača, Peter 

Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Jozef Novysedlák 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 5. Voľba hlavného kontrolóra (HK) 

 

Poslanci  OZ navrhli  komisiu pre voľbu HK v zložení: Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Ján Štieber 

a Ing. Jana Kandráčová. Komisia v tomto zložení bola jednohlasne schválená.  

Jednotliví kandidáti predniesli svoje prezentácie podľa poradia doručenia obálok: 

1. Ing. Terézia Kaperáková 

2. JUDr. Mgr. Jozef Kušnír 

Voľby HK obce sa osobne zúčastnili 2 kandidáti: Ing. Terézia Kaperáková a JUDr. Mgr. Jozef 

Kušnír. 

Samotná voľba hlavného kontrolóra prebehla tajným hlasovaní.   

V 1. kole voľby sa zúčastnilo 7 poslancov. Bolo odovzdaných 7 platných hlasovacích lístkov. 

Ing. Terézia Kaperáková získala 3 hlasy 

JUDr. Mgr. Jozef Kušnír získal 4 hlasy 

Za HK obce bol zvolený JUDr. Mgr. Jozef Kušnír. 

Poslanci OZ určili deň nástupu HK na deň 25.09.2016 s pracovným úväzkom 0,1 na 6-ročné 

funkčné obdobie. 

 

 

Návrh na uznesenie č. 133: 

Poslanci OZ schvaľujú komisiu pre voľbu HK v zložení Ing. Jozef Novysedlák, Ing. Ján Štieber 

a Ing. Jana Kandráčová. 

 

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Ing.Dušan Matija, Vladimír Bača, Peter 

Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Jozef Novysedlák 

proti : 0 poslancov 



 

 

Návrh na uznesenie č. 134: 

Poslanci OZ berú na vedomie výsledok voľby HK obce Krásna Lúka, v ktorej  bol tajným 

hlasovaním zvolený JUDr. Mgr. Jozef Kušnír. 

 

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Ing.Dušan Matija, Vladimír Bača, Peter 

Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Jozef Novysedlák 

proti : 0 poslancov 

 

 

Návrh na uznesenie č. 135: 

Poslanci OZ určujú deň nástupu HK na deň 25.09.2016 s pracovným  úväzkom 0,1 na 6-ročné 

funkčné obdobie. 

 

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír Bača, Peter 

Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Jozef Novysedlák 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 6.  Nový ,,Sadzobník cien (služieb)“ – informácia. 

 

Starosta obce oboznámil poslancov OZ s novým „Sadzobníkom cien (služieb)“, ktorý platí od 

01.07.2016. Bola vznesená výhrada voči poplatkom za prenájom  domu nádeje, keď uznesením 

č. 34 bol zavedený poplatok za balík služieb pri pohrebe (prenájom sály v kultúrnom dome + 

domu smútku + poplatok za služby v dome nádeje) v sume 60,- €. 

 

Návrh na uznesenie č. 136: 

Poslanci OZ ukladajú starostovi obce zosúladiť uznesenie o prenájme Domu smútku s novým 

sadzobníkom cien. 

 

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Ing.Dušan Matija, Vladimír Bača, Peter 

Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Jozef Novysedlák 

proti : 0 poslancov 



 

K bodu 7.  Oprava miestnych komunikácií a iné aktivity v obci – podanie správy. 

Starosta obce oboznámil poslancov OZ s prácami na oprave miestnych komunikácií. Ďalej 

informoval o zakúpení 2 hojdačiek na detské betónové ihrisko, práčky na obecný úrad a 4 

lavičiek na cintoríny (po dve na každý cintorín). Starosta obce ďalej oznámil, že bol sfunkčnený 

prívod pitnej vody na vonkajšom múre domu smútku. Do altánku smerom na Bajerovce bol 

zakúpený a osadený odpadkový kôš. Starosta obce zhodnotil priebeh Dní obce Krásna Lúka, 

ktoré boli spojené s výročím narodenia sv. Martina z Tours. Pri tomto poďakoval Ing. Jánovi 

Štieberovi za spoluprácu pri organizácii uvedeného podujatia. Starosta obce informoval o začatí 

prípravných prác na obnovení pôvodnej cesty smerom na Šuhajskú. 

 

Návrh na uznesenie č. 137: 

Poslanci OZ berú na vedomie podanie správy o oprave miestnych komunikácií a ostatných 

aktivitách v obci. 

 

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír Bača, Peter 

Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Jozef Novysedlák 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 8.  Diskusia. 

 

Poslanec OZ Ing. Ján Štieber sa informoval o prijímaní učiteľov v ZŠ s MŠ. Podľa jeho 

informácií sú prijímané učiteľky v MŠ vždy na dobu určitú. Starosta obce ho informoval, že 

učiteľky, ktoré majú pracovnú zmluvu na dobu neurčitú  sú na materskej dovolenke, tak nové 

učiteľky sú prijímané iba na zastupovanie. Pracovno-právne vzťahy sú výhradne v kompetencii 

riaditeľky ZŠ s MŠ. 

Poslanec OZ Ing. Ján Štieber chcel byť tiež informovaný, či už prebehlo jednanie so správcom 

farnosti Š. Dravce o odpredaji budovy starej školy. Starosta ho informoval, že toto jednanie ešte 

nebolo. V dôsledku toho poslanci OZ uložili starostovi obce písomne osloviť (po dohode so 

správcom farnosti) Biskupský úrad v Košiciach so žiadosťou o odpredaj budovy starej 

školy  Obci Krásna Lúka. 

Poslanec Peter Kandráč upozornil na problém s požičiavaním stolov a stoličiek z priestorov 

šatní, ktoré sa potom nevrátia späť. Taktiež oboznámil prítomných s problémom  upratovania 



šatní a praním dresov, že to nemá kto robiť. Starosta obce na to reagoval, že do konca tohto 

roka túto činnosť budú zabezpečovať ženy, ktoré sú zamestnané na obci cez projekty UPSVaR. 

Peter Kandráč ďalej poznamenal, že mládež sa začala sústreďovať v altánku pri kaplnke 

a odpadky aj keď vezmú so sebou, následne ho cestou vyhodia do priekopy. 

 

Návrh na uznesenie č. 138: 

Poslanci OZ ukladajú starostovi obce písomne osloviť (po dohode so správcom farnosti) 

Biskupský úrad v Košiciach so žiadosťou o odpredaj budovy starej školy . 

 

Hlasovanie:  za: 7 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír Bača, Peter 

Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Jozef Novysedlák 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 9: Návrh na uznesenie. 

 

Ing. Marta Matiová  predniesla návrhy na uznesenia podľa jednotlivých bodov. 

Hlasovanie:   za: 7 poslanci Ing. Jana Kandráčová, Ing. Dušan Matija, Vladimír Bača, 

Ing. Ján Štieber, Peter Kandráč, Ing. Marcela Bujňáková, Ing. Jozef Novysedlák 

Proti: 0 

 

K dobu 10: Záver. 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 21.0 0 h. 

 

Zapísal/(a): Ing. Marta Matiová  

 

 

.................................................... 

   Štefan Bujňák, starosta obce 

 

 

 

 



Overovatelia: 

Ing. Dušan Matija     .................................................... 

 

Ing. Jozef Novysedlák           .................................................... 

 


